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ZAPISNIK 
32. SJEDNICE VMO LUKA 

 
32. sjednica VMO Luka održana je 24. siječnja 2022. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Joško Vitezica, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 31. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 11.12.2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Usvajanje Izvješća o radu VMO za 2021. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

- Dogovor o distribuciji Bulletin-a 
- Ostalo 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

Predsjednik Vijeća MO Luka, Stefan Mataja Mafrici, izložilo je Vijeću MO,  Izvješće o radu 
VMO Luka za 2021. godinu. U Izvješću je detaljno opisan rad Vijeća, pokrenute inicijative, 
aktivnosti na područjima uređenja područja mjesnog odbora i poboljšanja kvalitete stanovanja, 
zdravstva i socijalne skrbi, sporta te brige o djeci u protekloj godini. Izvješće sadrži i specifikacije 
troškova po pojedinim programima kao i ukupne prihode i rashode za proteklu godinu. 
Unatoč nezavidnoj situaciji uzrokovanom pandemijom, Vijeće se potrudilo ostvariti ciljeve te su 
sukladno preporukama, programi realizirani u cijelosti ili djelomično. 
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu mjesnog odbora Luka za 2021. godinu. 
 

AD 2 

Zaprimljen je odgovor nadležnih službi na problem kojim su se Vijeću obratili stanari i korisnici 
poslovnih prostora na adresi Zagrebačka 5 zbog problema s poplavama u ovoj  i okolnim ulicama, 
uzrokovanih plimom.  
U odgovoru se navodi da je problem poplavljivanja u predmetnoj ulici posljedica pojave  plime, 
kada se nivo mora naglo digne i poplavi ulice na području tržnice.  
Što se tiče prijedloga stanara da se postojeći nogostup podigne za cca. 20 cm, smatraju da takvo 
rješenje nije primjereno iz razloga što je nogostup izveden, uređen i visinski prilagođen kotama 
ulaza u zgrade.  
Podizanje nivoa nogostupa nije tehnički opravdano iz razloga što se stvaraju barijere kako za 
pješake tako i za vozače, jer je u predmetnoj ulici i naplata parkiranja. Također podizanjem kote 
nivelete nogostupa poremetili bi se i ulazi u zgrade. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

Nadležnim službama i Vijeću MO Luka  obratila se  stanarka Adamićeve ulice koja navodi da je 
kolnik u Adamićevoj julici od kućnog broja 4 do kućnog broja 10 izuzetno oštećen. 
U odgovoru nadležnih službi obavještava se da je cesta u Adamićevoj ulici sastavni dio Državne 
ceste D8. Nadležna u upravljanju i u održavanju spomenute ceste je javna tvrtka Hrvatske ceste 
d.o.o, Tehnička ispostava Rijeka.  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Predsjednik je izvijestio vijeće, da je nakon prijave Vijeća, o stanju u  Verdijevoj ulici nakon 
održavanja adventa,  izdat  nalog za detaljnim čišćenjem WAP-om. 
 
AD 3 

Bulletin 2021. 
  
Vijećnici su među sobom raspodijelili tiskane brojeve Bulletin-a koje će podijeliti građanima putem 
poštanskih sandučića na cijelom području MO Luka. 
 
 

 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Stefan Mataja Mafrici 
 


